
Sprawozdanie ze spotkania Rady Regionu w miejscowości Chociwel w dniu 18 lutego 2024 r.

W spotkaniu łącznie uczestniczyło 20 osób

Po  powitaniu  przez  Rzecznika  Regionu,  Karola,  Agata  odczytała  12  Tradycji,  natomiast  Mariusz
odczytał 12 Koncepcji

Program spotkania wyglądał następująco:

- relacje rzeczników Intergrup

- relacje służb regionu

- plany i zamierzenia związane z 50-leciem Wspólnoty AA w Polsce

Na początku swoje sprawozdania przedstawili przedstawiciele poszczególnych Intergrup

Sprawozdanie IG Port, w zastępstwie nieobecnych rzecznika i przedstawiciela, przedstawił Wiesław z
Kołobrzegu. Następnie przedstawicielka IG Fala, Karolina, przedstawiła działanie służb w IG, opisując
m.in.  funkcjonowanie  plakatowania  w  komunikacji  miejskiej  w  Szczecinie.  Swoje  sprawozdanie
przedstawiła także przedstawicielka IG Morena, Wiesława. Nie pojawił się nikt z IG Pomorze.

Relacje służb Regionu:

Grzegorz, koordynator PIK, stwierdził, że nie ma zbyt wielu chętnych do działania w PIKU-u. telefon
mobilny działa, liczba dzwoniących waha się od zera do kilku. Pojawiają się w PIK-u ludzie, którzy
widzieli plakaty w autobusie/tramwaju. Na wiosnę planowany jest remont, natomiast nie jest znany
termin. Do PIK-u zadzwonił Andrzej z Warszawy odnośnie G12

Ewa  –  Komisja  Informacji  Publicznej  –  od  51.  KSK  pełni  służbę  sekretarza  Komisji.  W  swoim
sprawozdaniu mówiła o omawianej przez Komisję strategii IP, warsztatach IP, które odbyły się w 2023
r., nawiązała do uwag do naszej KSK, która odbędzie się w kwietniu br. Ponadto, pojawił się temat
broszury  „Do  pracodawców”,  która  jest  na  etapie  dyskusji  co  do  kwestii  użytych  sformułowań,
interpunkcji, itd. Pojawiła się kwestia tematów kolejnych warsztatów IP (co ludzie chcieliby jeszcze
usłyszeć  na  warsztatach.  Kolejna  rzecz to  jedno spotkanie  poświęcone warsztatom dla delegatów
(delegaci zerowego terminu). „Zdrój” – brak artykułów. Na okrągło pytania i rekomendacje do KSK.
Prośba do rzeczników odnośnie zapoznania grup z pytaniami i rekomendacjami do KSK – nasz Region
nie miał wypracowanego stanowiska, stąd prośba, aby do kwietnia zebrać głosy grup. Pytanie, czy
warto pomyśleć o stworzeniu zespołu IP na szczeblu Regionu. Informacja, że na stronie aa.org w części
biuletyny pojawił się formularz, gotowy szkic, jak pisać sprawozdania ze spotkań IP, żeby wykorzystać
go do informowania o tym, co się dzieje w Regionie. Ponadto, Ewa wspomniała o nawale spotkań
online

„Fala” ma koordynatora IP, inne IG nie; czy sensowne jest utworzenie zespołu zadaniowego IP? – stąd
apel do IG, aby się nad tym zastanowiły. Stwierdzono, że „Fala” robi dużo dobrej roboty.

Bogdan – Komisja Literatury i Publikacji – stwierdził, że co da tygodnie odbywają się spotkania online;
posty  dotyczące  Poradnika  dla  Służb  (przesyłać  do  zespołu  powierników).  Kolejny  temat  to
bezpieczeństwo w Internecie. Inna kwestia, to uwagi dotyczące języka i sformułowań

Marcin  –  Komisja  Organizacyjna  –  omówił  tematy  warsztatów dla  delegatów (wrzesień,  Szczyrk).
Kwestia pytań i rekomendacji dla KSK. Działania, żeby była lepsza świadomość i przepływ informacji.
Odbyły się warsztaty online na temat inwentury i będą trwały rozmowy na temat innych warsztatów.
Propozycja, aby raz w miesiącu odbywały się warsztaty dla delegatów
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Wiesława – Skarbnik Regionu przedstawiła finanse Regionu na koniec IV kwartału. 

Mariusz – Komisja Finansowa – stwierdził, że wiodący temat to pytania i rekomendacje do KSK

Robert – Łącznik internetowy – obsługuje spis mityngów online (Fala i Port mają łącznika, Morena
nie);  kwestia  uwiarygodnienia  osób  kontaktujących  się  z  łącznikiem;  uczestniczył  w  warsztatach.
Prośby z BSK o dostarczanie informacji o Regionie. W kwietniu odbędą się warsztaty, stąd pytanie do
Rady Regionu, czy znajdą się środki na wysłanie Roberta i Grzegorza – pieniądze są, stąd decyzja RR,
żeby obydwu wysłać.

Sekretarz – nieobecny

Koordynator ds. niesienia posłania do ZK i AŚ – nieobecny

Rzecznik Regionu – informacja, że działa grupa na WhatsApp; rzecznik chce odwiedzić wszystkie IG

Powiernik Radek – co w RP?: RP jest zajęta przygotowaniami do 50-lecia w Poznaniu; są już medale
pamiątkowe (15 zł  za sztukę);  będzie wydany album (przygotowują Tadeusz i  Franek z  Poznania);
zostanie wydana Wielka Księga w czerwonej oprawie; już teraz ukazała się wersja z dużą czcionką;
biuletyny „Nadzieja” i „Zdrój’ też planują wydania specjalne. Są powołane zespoły powiernicze (ds.
wydarzeń  ogólnopolskich,  wydarzeń,  przeprowadzenia  inwentury).  Inwentura  ma  dotyczyć
wszystkich,  żeby zobaczyć,  co działa  a co nie.  Powiernicy zajmują się IP  i  literaturą;  zadanie,  aby
wspólnie dostarczyć materiały; „Głosy kobiet w AA” – dalej otwarty termin i można wysyłać materiały
(może pojawią się w Biblioteczce „Zdroju”); apel, żeby przekazywać tę informację na grupach; będą
także tłumaczenia literatury ds. kobiet; ukaże się album z materiałami historycznymi; nowy projekt
ulotki „Do pracodawców” został już rozesłany. Spotkania odbywają się zbyt często. Pojawił się pomysł
zmiany tekstu Preambuły na język współczesny (ale obowiązują licencje); sugestie i wytyczne dla służb
Dwunastego  Kroku  –  nie  można  nic  zmieniać  (licencje).  Podobnie  odnośnie  bezpieczeństwa  w
Internecie – materiały były dostępne od lat a teraz ludzie chcą wprowadzenia pełno zmian. W marcu
odbędą  się  warsztaty  dotyczące  literatury  i  kolportażu.  Odbędzie  się  spotkanie  z  redakcjami
biuletynów. Ruch młodych (POLYPAA) w Polsce – ich zdanie jest bardzo ważne, to nasza przyszłość;
mało  było  literatury  adresowanej  do  młodych;  używają  innego  języka;  wydawnictwa  literatury
przyszłości - można pomyśleć o nowej literaturze, bo są pozycje adresowane do różnych, a nie ma do
rodziny alkoholika; ulotka mogłaby zawierać informacje o Al-Anon; nie ma pozycji dla lekarzy i innych
zawodów medycznych o tym, czym jest AA; nie ma pozycji bezpośrednio adresowanej do młodych i
stworzonej  specjalnie  dla  nich.  Pytania  do  KSK:  grupy  niechętnie  współpracują,  wychodząc  z
założenia,  że skoro do KSK< to nie do nich, co oczywiście nie jest  prawdą.  Z pytań można zrobić
tematy  mityngów i  zebrać  doświadczenia.  Takie  głosy  można wykorzystać  w regulaminie  służb  w
Polsce;  można  je  rozesłać  do  grup  za  pośrednictwem  Internetu.  Zespół  powierniczy  w  zakładce
Biuletyny stworzył formularz, więc jest sens wykorzystywania i informowania nawet o powtarzających
się wydarzeniach. Brak informacji od nas, naszego regionu. Nasz region wiodący w niesieniu IP do
wojska, gdzie wojsko jest traktowane jako współpracujący, a nie jako uzależnieni. Spotkania online: po
pandemii sporo spotkań przeniosło się do Internetu. Jest zbyt wiele spotkań. Inne regiony naśladują
współpracę z komunikacją miejską w Szczecinie.

Kandydatka na Delegata Narodowego – Ada. Uczestniczyła w 22. Europejskim Mityngu Służb (ESM) w
dniach 20-22.10.2023 r. w York. Jeżeli Konferencja tak zadecyduje to będzie jako Delegat Narodowy w
Radzie Powierników. Uczestniczyła w spotkaniu RP 31.01.2024 r. w spotkaniu zespołu powierniczego
ds. międzynarodowych; została wybrana, aby w dniach 12-14.04.2024 r. pojechać na 58. Konferencję
AA w Wielkiej  Brytanii  w Yorku w roli  obserwatora.  Jeżeli  taka  będzie  decyzja,  to  później  będzie
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uczestniczyć  w WSM – światowym mityngu służb –  w Nowym Jorku.  Na  początku marca  będzie
uczestniczyć w spotkaniu RP

50-lecie w Poznaniu (16-18.08.2024): Region zabezpiecza mityngi: Zastosowanie Koncepcji w Grupie
AA (Spiker Mariusz z Ostrowskiej); Jak rozumieć Koncepcje (Spiker Paweł z Koszalina). Profesjonaliści:
przedstawiono kandydatury 5 osób z Regionu; na początku marca okaże się, czy można wysłać więcej
niż 4 osoby. Kandydat na spikera podczas mityngu weteranów – Wiesław z Kołobrzegu (akceptacja).

Marcin poinformował, że w dniach 17-19.05.2024 r. odbędzie się konwencja POLYPAA (AA i Al-Anon)
w Łazach; niedługo będą ulotki; równolegle będą odbywały się 2 mityngi – potrzeba spikerów (nie
zwracamy  kosztów  spikerom),  mówić  o  tym,  że  równolegle  będą  odbywały  się  mityngi  Al-Anon.
Zachęta do uczestnictwa – AA się zasiedziało, a od młodych można się wiele nauczyć. 24.02. 2024
odbędzie  się  warsztat  Kroków  w  Stargardzie,  22-24.03.2024  odbędzie  się  warsztat  Tradycji  w
Koszalinie.

Zlot regionalny – koordynator został wybrany w Gryficach; odbędzie się w Łazach 20-22.09. 2024; jest
zainteresowanie uczestników z Polski; można zakwaterować 350 osób do października plus 6 osób
obsługi  (sugeruje  się  4);  w  skład  zespołu  wchodzi  koordynator  oraz  Wiesława,  jako  skarbnik  –
3.03.2024 na spotkaniu IG zostanie ustalony skład zespołu (4 osoby)

G12 – Koordynator nie został powołany, zajmuje się tym Grzegorz (PIK); Andrzej z Warszawy podczas
rozmowy sugerował powołanie Międzyregionalnego Koordynatora; sugestia powołania regionalnego
koordynatora  G12;  sugestia  telefonu  ‘służbowego’  z  BSK;  czy  stworzenie  takiej  służby  ma  sens?
Grzegorz uważa, że jest to zasadne. Mamy słabo rozwiniętą grupę niesienia 12. Kroku, są białe plamy;
jest mało wiedzy na temat czym jest G12 (więcej info nt. G12 w Poradniku od strony 88). Trzeba mieć
na uwadze RODO. Decyzja, że szukamy koordynatora.

We wrześniu kończą służbę rzecznik i skarbnik – szukamy kandydatów

Następne spotkanie RR: 12.05.2024 r., Szczecin, Plac Ofiar Katynia, godzina 10.00

27.10.2024 r. – Zgromadzenie wyborcze, Koszalin, godzina 10.00

Skarbnik przedstawiła wpłaty i wypłaty oraz stan kasy 

Spotkanie zakończono Modlitwą o Pogodę Ducha
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